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  - Sigurno da je dobro što se otvara,  jer nemamo ni jedan veliki market u Starčevu osim onog u
Šumicama koji je daleko od centra. Potreban je veći asortiman robe i povoljnije cene.  
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